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verslag MR vergadering 17 april  2023 
Locatie: ACG 

Actie door 

   

 Aanwezig   
De personeelsgeleding Wilbert Eenhuizen, Cees Fransen,  Helma 

van Puijenbroek (secr), Jaco Spitsbaard (vz), 
Tineke Teeuw 

Leerlingengeleding  Valerie Blanker 
Oudergeleding Bas Janssen, Tim Kuipers, Jeffrey Versluis 
Directie                                                 Hanneke Lugtenburg 
Afwezig  Ariette Belgraver, John van Pomeren,  

 

 EERSTE GEDEELTE, alleen MR leden  

1.  Opening en vaststellen agenda 
- Even een voorstelrondje omdat Bas voor het eerst bij de MR is. 

Welkom Bas.  

 

2.   Mededelingen 
Er zijn geen andere mededelingen 
 

 

3.   Ingekomen en uitgegane stukken;  
- Besluitenbrief vergadering 13 maart 2023 

Hierover zijn opmerkingen 

 

4.  GMR nieuws 
- verkiezingen kwaliteitszetel OOP. Er zijn drie kandidaten waarop we 

een stem kunnen uitbrengen. We hebben Esmeralda Morsink gekozen. 
- Webinar over hoe je een formatieplan moet bekijken. Door Karel van 

der Velden ( bestuursbureau) en Mark van Essen (AOB) Maandag 15 
mei om 16.00 uur tot 17.30 uur.  Tijdens de vergadering wordt 
duidelijk dat ouders en leerlingen niet bij de link kunnen of niet 
gemachtigd zijn. Helma gaat hier achteraan 

-  

 
 
 
 
 
 
 
Secr. 

5.  Roulatie lijst voor verkiezingen 
Jaco heeft een overzicht gemaakt voor de verkiezingen. Als er iemand voor dat 
zijn/haar termijn erop zit uit de MR gaat, zal het overzicht aangepast worden. 
Het schema is nu zo gemaakt dat er geen OP- geleding tegelijk verkiesbaar is.  
 

 

   

   
 

 TWEEDE GEDEELTE, directie en MR leden  

1.  Opening en vaststellen agenda 
Er wordt een mededeling toegevoegd. 
 

 

2.  Concept verslag 13 maart 2023  
Verslag wordt met een paar tekstuele wijzigingen vastgesteld. 
Vastgesteld. 
Nav: Som ACG staat al vanaf januari tot einde van het schooljaar open. Er kan 
dus al huiswerk en studiewijzers geplaatst worden. 

 
 
 
 
 
 



Voor AMXL is dat nu nog net zo. Helma zal een mailtje sturen naar Manon en 
Ruud met het verzoek om dit door te geven aan de som coördinator daar. 
Het is belangrijk dat er met studiewijzers gewerkt gaat worden. Zeker omdat er 
vanaf volgend jaar door het OP snipperdagen opgenomen kunnen worden en 
er niet altijd vervanging is. De leerlingen moeten dan zelfstandig onder 
begeleiding van een OA aan de slag kunnen.  
NAV: formatieve en summatieve toetsen wegen even zwaar in de 
toetsbelasting. Uiteraard niet in becijfering.   

secr 

3.  Mededelingen van de Rector 
- aanmeldingen 

Die zijn goed te noemen: 150 tot 160 voor de AMXL en 238 voor het 
ACG. Aanmeldingen voor de ISK zijn altijd onzeker. Nu is het veel, maar 
dat kan wat inzakken. Aanmeldingen gebeuren daar het hele jaar door.  

- Vrijwillige ouderbijdrage  
Dit is erg duur. Met name in de bovenbouw. We krijgen nog  een 
overzicht. Ook moeten de ouders nog instemmen. Volgende 
vergadering terug . 

- Huisvesting 
De ratio is veel te hoog. we hebben 4.000m2 teveel op de AMXL. 
Hiervan is een groot gedeelte niet af te schappen. Maar een ruime 
1.000 m2 wel. Deze zal omgebouwd gaan worden voor 10 lokalen voor 
de ISK. Het zal een aparte school worden. Eigen ingang, fietsenstalling, 
aula etc. Er zijn nu nog ruwe schetsen, maar zodra er echte tekeningen 
zijn zal de MR hierover geïnformeerd worden.  
De drukte op  de gangen voor de AMXL leerling zal niet veranderen. 
Het gedeelte van het gebouw wat omgebouwd gaat worden heeft hier 
invloed op. Ook bij calamiteiten of ontruiming is dit niet anders dan 
dat het nu is.  
Alternatieven, verhuren aan derden of door de gemeente laten 
vorderen is geen optie. We hebben te maken met een groei  van het 
aantal ISK leerlingen en vragen de gemeente om schoolgebouwen. Het 
is gek als je dat vraagt terwijl je zelf een gebouw hebt wat  ruimte over 
heeft. In de toekomst hopen we dat de Aakwerf afgestoten kan 
worden en dat de ISK klassen dan in het gebouw van de AMXL  en op 
de Calslaan gaan passen. Maar over dat laatste is nog geen zekerheid.  

- Inspectiebezoeken 
We hebben een brief gekregen dat de inspectie op bezoek komt. De 
datum moet nog worden vastgesteld. De inspectie komt voor de 
werkdruk van de docenten. Dit zal ook gaan over de werknemers 
tevredenheid. Een onderzoek hierna is in 2017 voor het laatst 
geweest. Het bestuur is bezig om een nieuw onderzoek voor alle 
Carmel scholen te maken. Hier wachten we nog even op.  

- Collegiale visitatie 
De drie scholen, Bonhoeffer college, Etty Hillesum en Carmel Gouda 
AMXL, bezoeken elkaar. Gouda was begin april aan de beurt.  Er zijn 
veel lessen bezocht en gesprekken gevoerd.  We zitten heel goed op 
het pedagogisch didactische gedeelte, maar we moeten de leerlingen 
meer eigenaar laten worden van hun eigen leerproces. Dit staat ook zo 
beschreven in onze visie.  De feedback wordt gedeeltelijk herkend. De 
AMXL was voorheen een VMBO B/K en gemengde leerweg school. Nu 
is het een MAVO geworden, met gedeeltelijk hetzelfde personeel. De 
vorige doelgroep had behoefte aan een andere aanpak dan een MAVO 
leerling. Hierin moet nog een omslag gemaakt worden.  Middels het 
(meer) werken met studiewijzers kun je leerlingen zelfstandiger, 
eigenaar van hun eigen leerproces, maken.  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
Agendapunt 
voor 22/5 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



- Vacatures 

Nederlands  (AMXL) staat al maanden open en daar zijn geen reactie 

op. O de ACG  is nog een vacature voor 1 FTE wiskunde  ook wordt er 

nog een docent Duits gezocht. Als deze niet ingevuld kan worden is er 

een optie om Duits in een leerjaar te vervallen. 

- Aanpassing jaarverdeling kunstvakken als pilot 

Kunstdocenten hebben het moeilijk, omdat ze veel klassen hebben en 

blokken van 8 weken. Als we daar een half jaar van maken geeft dat 

voor de docenten en de rooster maker rust. Volgende vergadering op 

papier en dan komt er een stemming.  

- Lessentabel ACG, burgerschap 
De vorige vergadering is dit punt reeds besproken en hebben we ook 
ingestemd, maar wel met een verzoek om Maatschappijleer niet in de 
5de VWO  aan te bieden. Hieraan is gehoor gegeven. Het vak zal in 4 
HAVO en 4 VWO worden gegeven. PTA wordt niet aangepast.  

- De docent van klassieke talen heeft ontslag genomen. Het is bij ons op 
school een eenmanssectie, en hebben hierdoor ook geen docent die 
de lessen kan overnemen.  De vraag is ook of het wel overgenomen 
moet worden. We hebben nu een docent Latijn voor 0,72 FTE voor 
schoolbreed zo’n 30 leerlingen. Voor de leerlingen die volgend jaar in 
5 en 6 VWO ( totaal 6 leerlingen) zitten, zal gekeken worden hoe we  
toch Latijn kunnen geven, zodat zij wel een gymnasium diploma 
kunnen halen. Aan de leerlingen die nu in de onderbouw zitten zal 
bekend gemaakt worden dat de keuze voor Latijn vervalt. Ook aan de 
toekomstige brugklassers die zich hebben aangemeld voor gymnasium 
moet gecommuniceerd worden dat dat niet meer mogelijk is.  

 
 
 
 
 
 
Agendapunt 
voor 22/5 

4.  Rondvraag 
- Meer een mededeling: Praktijkexamen op de AMXL is begonnen en na 

de meivakantie beginnen de andere examens. Spannende tijd voor 
iedereen.  

 

 DERDE GEDEELTE, alleen MR leden  

1.  Stemming op: 
- afstoten gymnasium: positief advies. Wel moet het heel goed 

gecommuniceerd worden. Brugklassers middels een brief en de 
andere ouders/leerlingen uitnodigen voor een extra ouderavond. 

 
 

   

 
 

 

Vergaderdata 2022-2023 

19/9, 07/11, 12/12, 23/1, 13/3, 17/4, 22/5, 7/6 ( formatie), 26/6 

 

Afkortingen: 

 

 

DB: Dagelijks bestuur, voorzitter en 

secretaris 

CAO: collectieve arbeidsovereenkomst 

CvB: college van bestuur 

HR: Human Resource 

NPO: Nationaal onderwijs programma 

OA: onderwijs assistent 

OOP: onderwijsondersteunend personeel 

OP: onderwijzend personeel 

PO: primair onderwijs 

PTA: programma van toetsing en afsluiting 

PTO: programma van toetsing onderbouw 

PTB: programma  voor toetsing 

bovenbouw 

SHR: Strategisch Human Resources 

TBB: toekomst bestendige bedrijfsvoering 

TTO: twee talig onderwijs 

VO: Voortgezet onderwijs 

 


